
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.93.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Edyta Kowalska  poparła wniosek 
radnego Tomasza Żmudy dotyczący opłat za dostęp do basenów dla szkół niepublicznych. Radna 
zauważyła, że problem jest podobny w kwestii opłat za wynajem boisk sportowych dla uczniów szkół 
niepublicznych. Szkoły te w większości korzystają z boisk w gminach ościennych, ponieważ ceny są tam 
atrakcyjniejsze. W związku z tym dyrektorzy tych szkół proszą nie tylko o to, żeby te obiekty były 
całkowicie za darmo, ale żeby dzieci nie musiały jeździć do gmin ościennych.  

   


